

Personal and Commercial Use

Legal Term of Use

Email : admin@creationcassel.com

Store: <http://creationcassel.com/store>

You are purchasing the right to use this product. You cannot edit or modify a script or an action to redistribute it. You can, however, edit a script if it is required and indicated in the readme file.

You may use these elements/scripts/products for personal use, commercial use and scrap for hire. You may not, however, create a series of elements for re-distribution (free or not). For example, you cannot run the script 12 times to create a set of 12 bows; however, you can create 3 bows to be part of a kit that might have several bows in it. Such kits can be sold or given as freebies.

You may use elements (png, jpg or psd files) as is for personal use. For commercial use, do not redistribute them as is; use them with something else, in kits, etc.

You may use these elements/scripts/products for small printing and craft projects as long as it is less than 200 items. For projects of more than 200 items, please contact me.

You may use these elements/scripts/products to create blog wear, website backgrounds, and such.

Credits are not required but appreciated for the personal use of elements, fonts, scripts, or actions..

They are required, however, for commercial use except for the use of tool scripts.

CU4CU might be granted for tool scripts only. Please contact me for arrangements.

You may not take credit for the creation of the scripts or actions, but the end result is your own.

These elements/scripts/products are copyright protected by Cassel

Thank you to Suz Shook for her tremendous help in Paintshop Pro scripting and testing of the scripts.

Thank you to Attila Gyorbiro for his patience for the Photoshop actions and scripts

Thank you to all the testers for both scripts and actions.

Usage personel et commercial

Limites d'utilisation

Courriel : admin@creationcassel.com

Store: <http://creationcassel.com/store>

Vous achetez les droits d'utiliser ce produit. Vous ne pouvez pas éditer ou modifier les scripts ou actions pour les redistribuer. Vous pouvez cependant les éditer si nécessaire et indiqué dans le fichier readme.

Vous pouvez utiliser ces éléments/scripts/produits pour usage personel, usage commercial ou scrap sur demande. Vous ne pouvez pas, cependant, créer une série d'éléments similaires pour les distribuer en un set (gratuit ou pas). Par exemple, vous ne pouvez pas exécuter un script 12 fois pour créer un set de 12 boucles; par contre, vous pouvez créer 3 boucles qui feraient partie d'un kit contenant plusieurs boucles. Un tel kit peut être vendu ou distribué en freebie.

Vous pouvez utiliser les éléments (jpg, png, psd) tel quel pour usage personel. Pour utilisation commerciale, ne pas redistribuer tel quel; utilisez-les en combinaison avec d'autres éléments, comme dans des kits, etc.

Vous pouvez utiliser ces éléments/scripts/produits pour des productions limitées imprimées ou d'artisanat en autant que c'est moins de 200 items. Pour des projets et utilisations de plus de 200 copies, s'il vous plait, me contacter.

Vous pouvez utiliser ces éléments/scripts/produits pour créer des graphiques de blogs, de sites, etc.

Les crédits ne sont pas requis, mais appréciés, pour les utilisations personnelles, et sur demande des scripts, actions, polices et éléments. Par contre, pour l'utilisation commerciale, les crédits sont requis à l'exception des scripts-outils.

Une license de CU4CU peut être accordée pour les scripts-outils seulement. Une telle license n'est pas automatique. Veuillez me contacter pour les arrangements.

Vous ne pouvez pas prendre les crédits pour la création des scripts/actions/produits, mais les résultats sont les vôtres.

.

Merci à Suz Shook pour son aide incroyable dans l'élaboration et le testing des scripts pour Paintshop Pro

Merci Attila Gyobiro pour sa patience pour le travail avec les scripts et actions pour Photoshop et Photoshop Element.

Merci aux testeurs des actions et scripts.